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Адрес Vetreria di Borgonovo SpA 
Via Pianello 75 
29011 Borgonovo Val Tidone (PC)

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The production of Vetreria di Borgonovo is classified according to three broad categories: Barware, Tableware and home/industry jars. We can also
produce special articles used for promotion campaigns and gifts. In addition, careful attention is paid to wrapping and packaging of the products, and
our packaging is devised bearing in mind the double needs of reliability and of creativity.

With two very up-to-date kilns and nine production lines, Vetreria di Borgonovo produces 500 different glass-shapes, made using one type of glass,
obtained from the fusion of siliceous sand with the addition of fluxes, bleaches and refiners. 
The glass used is of extra-white sodic-calcic type (lead-free), and the products are moulded through phases of pressing, press-blowing and blowing.

Company Profile of Vetreria di Borgonovo SpA

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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